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per despeses assistèndla sessions, i del Dr. Mar
ti, pessetes 98 per iguaj concepte.

Es passa a tractar de la Caixa de bemeflcèn- 
cia. Es dona compte de la seva situació econò
mica, que s’aprova,

Es dona compte d’una comunicació del Dr. 
F. Queraltó, «padri» de l’orfe Arfcur Meyer, i 
d'altra comunilcació del mateix interessai, do- 
nant compte del résultat satisfactori del seu 
examen del darrer curs i deimanant la pròrro- 
ga de la subvenció a èsser possible per l'import 
de dos curs que desitja fer en un any.' Vista la 
informaciô fadllitada per D .. Queraltó, s’acor- 
da concedir-li una nova siubvenciô abonant-li 
totep les despeses de matricula i drets acadé
mies per les assignatures corresponents al se- 
gon i tercer ours de medicina.

El Dr. Abelló dóna compte del bon résultat 
obtingut pel seu «apadrinat», el fili de la vidua 
Agullô, en eie seus epoàmens de batxillerat.

En esperà de l’informe que s’ha sollicitât, 
s’acorda concedir al Dr,. Jiuan Bosch Capdevila 
una subvenció de 100 pessetes per un mes.

Acta nüm. 216

A les 22 hores del dia 29 d’octubre de 1925, 
es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya, aimb assistència dels doctors Puife i 
Sais, Marti, Lucaya, Abelló, Moli, Julilà, Boni- 
faci, Riba de Sanz i Mastre Pui(g, presidint el 
doctor-Puig il Sais i actuant de Secretari el doc- 
tor Abelló.

Oberta la sessiô, s’excusa l’assistència dels 
doctors Nubiola i Riera.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessiô an- 
terior.

Assabentat el Conseil de la mort de; la senyo-, 
ra mare del doctor Pere Nubiola Espilnós, acor
da per u'nanimitat fer constar el seu condol i 
testimoniar al company Nubiola el nostre dolor 
per la seva desgràda, palesant-li amb aquesta 
trista oportunitat la consideració i estima de 
tots i cada un dejls membres del Conseil.

La presidència dóna compte d’haver-se rebut 
una comunicació de la S. C. de Tarragona, tras- 
lladant l’acord del Collegi de Metges d’aquella 
provincia respecte a l’assumpte de l’Hospital de 
la capital il demanant que ej Sindicat resolgui 
défini tivament la qüestiô, i que, en virtut d’a- 
questa comunicació, s’ha convocai per la pré
sent sessiô els doctors Guerri i Battistinil a l’ob
jecte de que ampliin llur informaciô.

Seguidaiment son invitats a entrar a la sala de 
sessions els epmèntats doctors.

El doctor Guerri fa hifetôria de la seva inter- 
vejidô en la reorganitzaciô de l’Hospital de Tar
ragona, explica les incidències al nomenar-ée al 
nou metge-director del imateix, detalla e|l fun- 
donament actual de dit Hospital il acaba con- 
crétant la seva opinió respecte als origens i si
tuació de là qüestiô plantejada entre els met
ges d’aquella dutat.

El doctor Battistini explica la forma com es 
feu ejl seu nomenament de imetge-dilrector, de 
la manera com ell tingué coneixement de l’a- 
cord dels metges de la capital de no sol-licitar 
la vacant i les gestions que feu en un princi- 
pi per soludonar la qüestiô; finalment, explica 
un per un tots ejs càrrecs que es fan a la seva 
actuadlo.

Després de contestar varies preguntes que 
els dirigeixen la presidència i els doctors Moll, 
Riba de Sanz, Abelló i Bonifaci, es retiren de 
la sala de sessions. De les ilnformadons dels doc
tors Guerri i Battistini i de llurs contestes se 
n’ha près nota detallada que queda arxivada a 
part, incorporada a l’expedient corresponent.

Es canvien impressions respecte les anterilors 
manifestations i s’acorda encarregar al doctor 
Moll el dictamen definiltiu, proposant la fórmula 
d'arra,njament de l’assumpte.

El doctor IPuig i Sais, président, dóna compte 
d’una conversa celebrada amb el doctor Lluis 
Soleir Canyellas, en la quai aquest company feu 
protestes de consideració i respecte a l’obra del 
Sindicat i va manifestar que ha proeedit sem- 
pre amb la major bona fè sense voler en cap 
ocasiô anar contra l’obra del Sindicat. El Con
seil, a l’assabentar-se d’aquesta conversa, vau 
amb satisfacdô les manifestadons del doctor 
Uiuís Soler Canyelles.

Prosseguint en l’idea de cooperar en el bon 
résultat de les properes reiunions del Col.legi de 
Metges de la provincia de Tarragona, s’acorda 
celebrar una reunió de représentants de cada 
Secció Comarcal d’aquella provincia, a la ciutat 
de Tarragona, el propeir dia 15 de novembre, 
désignant per a assistir-hi, en representadlo del 
Conseil, als doctors Moll, Julià, i mn delegat de 
la Mutual Médica.

Es dóna compte d’iuna comunicació de la S. C. 
de Barcelona, traslladant el résultat de l’infor- 
maciô obtinguda an virtut de l’acord de l’acta 
número 212, respecte a la conversa entre el 
doctor Abelló, seoretari, i el doctor Gil Ver-


